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Jacob von Post (chef för samhällsbyggnadsförvaltningen) §1
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Josefine Skantz (nämndsekreterare)
Margareta Engkvist Björkenhall (chef för teknik- och 
fastighetsförvaltningen) §1
Helena Holm (teamchef servicecenter) §2
Simon Randahl (infrastrukturstrateg, Helsingborgs stad) §3

Sammanträdestid kl 15:00-17:00

Paragrafer §§1-11

JUSTERING
Utsedd att justera Ulf Molin (C)
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KS/2021/9
§ 1
Kommunstyrelsens månadsrapport
Sammanfattning av ärendet  
Denna gång är det teknik-och fastighetsförvaltningen, samhällsbyggnadsförvaltningen samt HR-
avdelningen som informerar om vad som är på gång. Oundvikligt handlar det om hur covid-19 har 
påverkat våra verksamheter, både utmaningar och framgångar. Månadsrapporten tar även upp en rad 
roliga utvecklingsprojekt och som till exempel att Sveriges godaste kranvatten finns i Höganäs.
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, månadsrapport januari 2021.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga informationen till handlingarna.
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KS/2017/333
§ 2
Utvärdering av införandet av servicecenter
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 14 december 2017, §143 att införa ett servicecenter med start den 1 
juli 2018 samt att uppdra åt kommunstyrelsen att utvärdera införandet av servicecenter och redovisa 
denna till kommunfullmäktige senast den 31 december 2020.

Huvudsyftet med servicecenter har varit att öka servicen och skapa bättre tillgänglighet till den 
kommunala servicen för medborgare, företag och föreningar. Servicecenter ska fungera effektivt och 
vara en väg in i kommunen för att öka tillgänglighet.

Kommunfullmäktige satte tre mål för verksamheten i servicecenter och dessa är helt eller delvis 
uppfyllda och beskrivs närmre i utvärderingen.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 15 december 2020, § 157,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse, den 24 november 2020,
Kommunledningskontoret, utvärdering av servicecenter den 1 november 2020.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att lägga informationen till handlingarna.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2020/627
§ 3
Avtalsperiod för Flexlinjen
Sammanfattning av ärendet  
Regionbusslinje 201 är en lokal linje som trafikerar Höganäs centrum, Långaröd och Tjörröd och har 
funnits sedan 2013. Linjen har skapats i samarbete mellan Höganäs kommun och Skånetrafiken i syfte 
att binda ihop olika delar av Höganäs tätort och kör på vardagar. Linjen knyter ihop viktiga målpunkter 
med centrum såsom Höganäs sportcenter, Höganäs utvecklingscentrum, lager 157, butikerna på 
Tjörröd, samt Vårdcentralen Sjöcrona. Flexlinjen finansieras av kommunen och är avgiftsfri för 
resenärer vilket bidrar till att göra Höganäs tätort tillgänglig för alla.

Flexlinjens upplägg gynnar handelsområdet i centrum eftersom en avgiftsfri busslinje bidrar till att fler 
människor har möjlighet att åka in till området. En ökad tillgänglighet till centrala Höganäs skapar 
bättre förutsättningar för handelsområdet vilket är ett av kommunens långsiktiga mål. En avgiftsfri 
linje bidrar även till en ökad rörlighet hos vissa målgrupper som annars inte hade haft möjlighet att resa 
till de utpekade målpunkterna. Detta bidrar till att öka den sociala hållbarheten i kommunen vilket är 
en viktig del i kommunens långsiktiga utveckling.

Avtalet för linje 201 förnyas årligen inför tidtabellsskiftet i december vilket innebär att kommunen kan 
säga upp avtalet med relativt kort varsel. Detta är positivt ur ett ekonomiskt perspektiv men negativt ur 
ett planeringsperspektiv. Bussens storlek gör att den är flexibel och har möjlighet att köra in på trånga 
gator. I de centrala delarna av tätorten kan kommunen anpassa infrastrukturen efter bussens storlek 
genom att bygga mindre hållplatser. En förutsättning för att kommunen ska kunna arbeta efter 
långsiktiga principer för nya hållplatser i centrala tätorten är att den långsiktiga planeringen kring 
flexlinjens existens är säkerställd.
 
Beslutsunderlag
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 27 november 2020.
 
Förslag till beslut
Ulf Molin (C) yrkar bifall till planutskottets förslag till beslut.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att uppdra åt samhällsbyggnadsförvaltningen att förhandla fram ett avtal för linje 201 (flexlinjen) som 
sträcker sig över en fyraårs period.

Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2020/116
§ 4
Antagande av reviderat miljöprogram 2015-2025, energiplan 
2021 och åtgärdsplan 2021-2023
Sammanfattning av ärendet  
Remisskommentarer och ändringar revidering miljöprogram 2015-2025.

Miljöprogrammet gäller från 2015-2025 och en revidering av programmet ska göras under 2020. Ett 
förslag på reviderat miljöprogram har varit ute på internremiss hos partigrupper, bolag och nämnder 
under perioden 2020-08-26 till 2020-10-21 med ytterligare tid för ett par nämnder och bolag att 
inkomma med svar.

Revideringen har omfattat justering av målsättningarna, koppling av miljöprogrammet till Agenda 2030 
och de globala målen samt framtagande och integrering av energiplan i miljöprogrammet.

Kommunstyrelsen, Utbildningsnämnden, Socialnämnden och Höganäs omsorg AB har lämnat förslag 
på ändringar som har beaktats och ett nytt förslag har tagits fram.

De ändringar som gjorts med anledning av inkomna synpunkter är i huvudsak följande:
- Målområdet ”energi” ändras till målområde ”Energi och klimat”.
- Begreppet ”miljömässig hållbarhet” ändras till ”ekologisk hållbarhet”.
- Miljömål 4 om färdmedelsfördelning får tillägg i målets förtydligande enligt ”Kommunens fysiska 
planering ska verka för att det blir lätt att gå och cykla överallt.”
- Miljömål 7 om ekologiska livsmedel får tillägg i målets förtydligande enligt ”Kommunen ska 
prioritera ekologiska livsmedel från lokala producenter vid inköp av livsmedel.”
- Energiplanen har fått tillägg under ”En ljus digital framtid” om barn och ungas perspektiv. Samt att 
säkerhetskänslig information har tagits bort från energiplanen.

Åtgärdsplanen har ändrats på ett par punkter.
- Planavdelningen föreslår tillägg på ytterligare åtgärder under mål 4 (andel resor med kollektivtrafik 
cykel och gång) om att ta fram en trafikstrategi samt att vi i all planering ska verka för att det blir lätt 
att gå och cykla överallt. I åtgärd 15:1 föreslår planavdelningen att ett arbetssätt för ekosystemtjänster 
ska tas fram istället för en utvecklingsplan för ekosystemtjänsten. Åtgärd 16:1 kan bättre hanteras i 
fördjupade översiktsplaner istället för detaljplaneläggning och ändras därefter.
- Åtgärd 7:1 har förtydligats med utbildnings- och socialförvaltningens roller och fördelning av ökande 
kostnader.
- Åtgärd 7:2 har förtydligats avseende åtgärdens genomförande.

Även redaktionella ändringar har gjorts i miljöprogram och åtgärdsplanen.
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse, den 27 november 2020,
Kommunledningskontoret, sammanfattning revideringar av miljöprogram, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, reviderat miljöprogram 2015-2025, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, åtgärdsplan till miljöprogrammet 2021-2023, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, energiplan för Höganäs kommun 2021, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, Remisskommentarer och ändringar Revidering miljöprogram 2015-2025, 
den 8 december 2020.
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Förslag till beslut
Johan Ingvarson (MP) yrkar i tillägg att det ska ske en översyn om målformuleringar under 2022.
Ros-Marie Paulsson (L) yrkar bifall till Johan Ingvarsons (MP) tilläggsyrkande.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.
 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Johan Ingvarsons (MP) tilläggsyrkande under proposition och 
finner att kommunstyrelsen beslutar att avslå yrkandet.

Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att anta reviderat miljöprogram 2015-2025 inklusive energiplan för Höganäs kommun 2021,

att anta åtgärdsplan till miljöprogrammet 2021-2023.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2021/6
§ 5
Antagande av ny taxa för sotning och brandskyddskontroll taxa 
2021
Sammanfattning av ärendet  
Enligt kommunens avtal med sotningsföretaget SIMAB ska taxan för sotning och brandskyddskontroll 
årligen revideras med sotningsindex som Sveriges kommuner och regioner tillsammans med Sveriges 
skorstensfejarmästares riksförbund normalt fastställer i april.
Årets reglering som har dröjt på grund av att lönerörelsen blivit försenad innebär en höjning av taxan 
med 4,47 % vid införsel av den nya taxan den 1/2 2021 då föregående taxa reglering infördes 1/7 2019 
för Höganäs.
 
Beslutsunderlag
Räddningstjänsten, tjänsteskrivelse den 15 december 2020.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att anta den nya taxan för införande den 1 februari 2021.

Beslutet ska skickas till 
Räddningstjänsten
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KS/2020/602
§ 6
Godkännande av förfrågningsunderlag för arkitekttjänster till 
Bruksskolan
Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden fattade den 27 november 2018, § 62 beslut om att Bruksskolan fortsättningsvis 
ska vara en F-9 skola med plats för minst 500 elever. Samtidigt fick teknik- och fastighetsförvaltningen, 
tillsammans med utbildningsförvaltningen, i uppdrag att genomföra en utbyggnad av skolan. För att 
klara antalet inskrivna elever i dagsläget har ett antal paviljonger hyrts in. Kontraktet med paviljongerna 
går ut 2023. En utbyggnad av Bruksskolan bör därför stå klar 2023. Så är också planen i 
investeringsbudgeten

Teknik-och fastighetsförvaltningen har tagit fram ett förfrågningsunderlag för arkitekttjänster som skall 
utforma den nya skolan.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 15 december 2020, § 154,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse, den 26 november 2020,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, förfrågningsunderlag, den 10 oktober 2020. 
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna förslaget och genomföra upphandlingen,

att teckna avtal med vinnande arkitekt.

Beslutet ska skickas till 
Teknik- och fastighetsförvaltningen
Utbildningsnämnden
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KS/2020/618
§ 7
Revisionsrapport – granskning av behörigheter och 
loggkontroller
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommuns revisorer har den 24 augusti 2020 inkommit med en granskningsrapport rörande 
kommunstyrelsen, socialnämnden och utbildningsnämndens arbete med behörigheter och 
loggkontroller i verksamhetssystem. Den sammanfattande bedömningen är att arbetet med 
behörigheter, åtkomster och loggkontroller delvis hanteras på ett ändamålsenligt sätt.

Socialnämnden har tydliga riktlinjer rörande loggkontroller som säkerställer en god intern kontroll. 
Däremot finns brister i behörighetstilldelningen i Procapita. I det nya system som ska ersätta Procapita, 
Lifecare, finns större möjligheter att avgränsa roller och vi bedömmer att nämnden bör upprätta en 
plan för införandet av Lifecare. Vidare bedömer vi att införandet av systemet och upprättandet av 
behörighetsstruktur bör föregås av risk- och behovsanalyser. Avseende utbildningsnämnden bedömer 
vi att det finns ett behov av att upprätta riktlinjer och rutiner för såväl behörighetstilldelning, 
loggkontroller och övergripande systemdokumentation för verksamhetssystemen. Det är vidare en 
brist att det inte går att genomföra loggkontroller i det system ingår i granskningen.

Utifrån granskningsresultatet rekommenderas socialnämnden att:
- Fastställa en plan för införandet av Lifecare
- Säkerställa att risk- och behovsanalyser genomförs i samband med införande av Lifecare
och vid upprättande av behörighetsstruktur.

Utbildningsnämnden rekommenderas att:
- Upprätta rutiner, riktlinjer och systemdokumentation för verksamhetssystem.

De båda nämnderna har nu inkommit med svar på granskningen.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 15 december 2020, § 158,
Socialförvaltningen, tidsplan införandet av Lifecare oktober 2020,
Socialnämnden, svar den 15 oktober 2020,
Socialnämnden, beslut den 18 november 2020, § 169,
Utbildningsnämnden, yttrande den 27 november 2020,
Utbildningsnämnden, beslut den 20 oktober 2020, § 60,
Höganäs kommuns revisorer, missiv granskning av behörigheter och loggkontroller, den 24 augusti 
2020,
Ernst and Young, Granskning av behörighet till känsliga uppgifter samt interna kontroller, augusti 
2020.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.
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Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

att med hänvisning till yttrandena från socialnämnden och utbildningsnämnden, lägga rapporten till 
handlingarna.

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/965
§ 8
Svar på motion angående uttalande om återvändande IS-
terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning 
av detta
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslöt den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående uttalande om 
återvändande IS-terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen 
den 13 november 2019, till kommunstyrelsen för beredning.
 
Motionärerna föreslår kommunfullmäktige besluta att uttala följande:
"Den som deltagit i, eller understött, terrorism, t.ex. återvändande IS-terrorister, är inte välkommen till 
Höganäs kommun.
 
Sådana personer har genom sitt agerande vänt sig emot vårt fria samhälle och därmed också förverkat 
sina möjligheter att få kommunens hjälp. Därför kommer de inte att erhålla stöd av kommunen i 
någon form.
 
Kommunen kommer inte att utbetala försörjningsbidrag, hjälpa till med bostad, vuxenutbildning eller 
på annat sätt bidra med samhällelig service.
 
Höganäs kommun prioriterar genom detta ställningstagande våra kommuninvånares trygghet och 
säkerhet, samtidigt som vi tar ställning för alla de som blivit terrorismens offer.
 
att uppdra till samtliga nämnder och styrelser som berörs av kommunfullmäktiges uttalande ovan, att 
utarbeta direktiv som förhindrar att Höganäs kommuns ekonomiska eller personella resurser tas i 
anspråk för någon typ av bistånd, insats eller annat till återvändande IS-terrorister eller andra som 
deltagit i eller stött terrorism."
 
Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens ordförande Peter Schölander (M), yttrande på motion, den 1 december 2020,
Kjell Mårtensson (SD) och Christian Johansson (SD): Motion angående uttalande om återvändande IS-
terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen den 13 
november 2019.
 
Förslag till beslut
Leif Löwegren (SD) yrkar att ärendet återremitteras för att få ett tjänstemannautlåtande.
 
Beslutsgång - angående återremiss
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Leif Löwegrens (SD) återremissyrkande under proposition 
och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet.
 
Förslag till beslut
Lennart Nilsson (S) yrkar att motionen ska avslås.
 
Beslutsgång - angående arbetsutskottets förslag
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag till beslut under proposition och 
finner att kommunstyrelsen bifaller förslaget.
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Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta
 
att avslå motionen.

Reservationer
Leif Löwegren reserverar sig skriftligt mot att avslå återremissyrkandet:
"Reservation mot avvisandet av motion angående återvändande IS terrorister.
Numera vet vi att många IS terrorister i Syrien krigade med föräldrapenning från Sverige.

Därför undrar jag om vi i Höganäs kommun i framtiden riskerar att finansiera ytterligare terrorhot 
genom att betala ut försörjningsstöd till eventuella terrorister?

Det enda svar vi får på vår allvarligt menade motion är ett uttalande från en politiker Peter Schölander 
som dessutom är en politisk motståndare.

Hade det inte varit på sin plats att också låta några tjänstemän t.ex. kommunjuristen och 
socialförvaltningen att få yttra sig? Får man verkligen juridiskt besvara en motion på det sätt som man 
gör här? Vi kommer låta detta prövas.

Vår motion kommer ursprunglige från en Moderat politiker Christian Sonesson i Staffanstorp - där 
motionen antogs av deras fullmäktige.

Leif Löwegren
Kommunstyrelseledamot SD Höganäs"

Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige

Page 14 of 17
KS 2021-01-12 (Signerat) Sida 14 av 18



PROTOKOLL
KOMMUNSTYRELSEN

2021-01-12

SIGNATUR

 

§ 9
Anmälningar för kännedom
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med arbetsutskottets förslag
 
att lägga följande anmälningar till handlingarna:

Anmälningar
 KS/2020/108-14  BRÅ Protokoll 2020-11-09
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KS/2021/10
§ 10
Redovisning av beslut fattade i kommunstyrelsens utskott

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med ordförandes förslag

att lägga nedanstående redovisningar till handlingarna:

Arbetsutskottet den 15 december 2020
§ 153 Remissvar angående strandtillgänglighet
§ 155 Inhyrning av Kolonien 1 för LSS servicebostäder
§ 156 Riktlinjer för säkerhetsinstallationer vid ny-, om- och tillbyggnader

Planutskottet den 15 december 2020
§ 66 Antagande av detaljplan för del av Mölle 13:1, Höganäs kommun
§ 67 Ändring av detaljplan för Hajen 14 (Sundstorget) m.m., inför granskning

Miljöutskottet den 16 december 2020
§ 19 Miljöutskottets informationsärende

Näringslivsutskottet den 17 december 2020
§ 9 Förnyad ansökan om gårdsförsäljning av vin på försök
§ 10 Uppdrag att byta namn på outlet-området Tjörröd

Kultur- och fritidsutskottet den 22 december 2020
§ 28 Förslag, fördelning av årsbidrag 2021
§ 29 Förslag, fördelning av föreningsstöd med anledning av Covid-19
§ 30 Ansökan, Höganäs Gymnsatikförening
§ 31 Kultur- och fritidsutskottets informations- och anmälningsärenden
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§ 11
Deltagande på lika villkor
Sammanfattning av ärendet
Enligt kommunstyrelsens reglemente (KFS 2020:13) 1 kap § 8 får kommunstyrelsen och övriga 
nämnder, om särskilda skäl föreligger, sammanträda med ledamöter närvarande på distans. Sådant 
sammanträde får endast äga rum om ljud och bildöverföring sker i realtid, med anslutning säkrad mot 
obehörig åtkomst och på ett sådant sätt att samtliga deltagare kan se och höra varandra på lika villkor.

Beslut
Kommunstyrelsen beslutar enhetligt
 
att alla ledamöter anses sig ha deltagit på sammanträdet på lika villkor.
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KOMMUNSTYRELSEN


2021-01-12


SIGNATUR


 


NÄRVARANDE
Beslutande ledamöter Peter Schölander (M) (ordförande)


Ulf Molin (C) (vice ordförande)
Lennart Nilsson (S) (2:e vice ordförande)
Anders Ståhl (M)
Lars Linderot (M)
Göran Bengtsson (M)
Judith Melin (M)
Fredrik Eljin (KD)
Kerstin Björkäng Wirehed (S)
Johan Ingvarson (MP)
Leif Löwegren (SD)
Margareta Widell (M)  ersätter Anna Larsson (M)
Ros-Mari Paulsson (L)  ersätter Louise Stjernquist (L)
Göran Lock (MP) §§9-11 §§9-11 ersätter Johan Ingvarson (MP)


Ej tjänstgörande ersättare Mira Gerxhaliu (M)
Ann-Britt Strufve (M)
Bertil Ziegler (M)
Katarina Sandén (C)
Barbara Struglics Bogs (KD)
Reinhold Knutsson (S)
Tony Petersson (S)
Göran Lock (MP) §§1-8


Övriga närvarande Arash Borhan (trafikplanerare) §3
Eva Spens (HR-chef) §1
Fredrik Seger (hållbarhetsutvecklare) §4
Herman Crespin (kommunchef)
Jacob von Post (chef för samhällsbyggnadsförvaltningen) §1
Jan Kivisaar (kommunikatör)
Jacob Derefeldt (kommunsekreterare)
Niklas Åkerström Fogelmark (kanslichef)
Elisabeth Bonakdar Hashemi (nämndsekreterare)
Josefine Skantz (nämndsekreterare)
Margareta Engkvist Björkenhall (chef för teknik- och 
fastighetsförvaltningen) §1
Helena Holm (teamchef servicecenter) §2
Simon Randahl (infrastrukturstrateg, Helsingborgs stad) §3


Sammanträdestid kl 15:00-17:00


Paragrafer §§1-11


JUSTERING
Utsedd att justera Ulf Molin (C)
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2021-01-12


SIGNATUR


UNDERSKRIFTER
Sekreterare ………………………………………………


Jacob Derefeldt


Ordförande ………………………………………………
Peter Schölander (M) 


Justerande ………………………………………………
Ulf Molin (C)


Protokollet justerat den 2021-01-21


Tillkännagivandet av justeringen har den  2021-01-22
anslagits på kommunens anslagstavla


Anslaget nedtages den 2021-02-17
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INNEHÅLLSFÖRTECKNING
§ 1 Kommunstyrelsens månadsrapport
§ 2 Utvärdering av införandet av servicecenter
§ 3 Avtalsperiod för Flexlinjen


§ 4 Antagande av reviderat miljöprogram 2015-2025, energiplan 2021 och åtgärdsplan 
2021-2023


§ 5 Antagande av ny taxa för sotning och brandskyddskontroll taxa 2021
§ 6 Godkännande av förfrågningsunderlag för arkitekttjänster till Bruksskolan
§ 7 Revisionsrapport – granskning av behörigheter och loggkontroller


§ 8 Svar på motion angående uttalande om återvändande IS-terrorister och uppdrag till 
nämnder och styrelser med anledning av detta


§ 9 Anmälningar för kännedom
§ 10 Redovisning av beslut fattade i kommunstyrelsens utskott
§ 11 Deltagande på lika villkor


Page 3 of 17







PROTOKOLL
KOMMUNSTYRELSEN


2021-01-12


SIGNATUR


 


KS/2021/9
§ 1
Kommunstyrelsens månadsrapport
Sammanfattning av ärendet  
Denna gång är det teknik-och fastighetsförvaltningen, samhällsbyggnadsförvaltningen samt HR-
avdelningen som informerar om vad som är på gång. Oundvikligt handlar det om hur covid-19 har 
påverkat våra verksamheter, både utmaningar och framgångar. Månadsrapporten tar även upp en rad 
roliga utvecklingsprojekt och som till exempel att Sveriges godaste kranvatten finns i Höganäs.
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, månadsrapport januari 2021.


Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att lägga informationen till handlingarna.
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KS/2017/333
§ 2
Utvärdering av införandet av servicecenter
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade den 14 december 2017, §143 att införa ett servicecenter med start den 1 
juli 2018 samt att uppdra åt kommunstyrelsen att utvärdera införandet av servicecenter och redovisa 
denna till kommunfullmäktige senast den 31 december 2020.


Huvudsyftet med servicecenter har varit att öka servicen och skapa bättre tillgänglighet till den 
kommunala servicen för medborgare, företag och föreningar. Servicecenter ska fungera effektivt och 
vara en väg in i kommunen för att öka tillgänglighet.


Kommunfullmäktige satte tre mål för verksamheten i servicecenter och dessa är helt eller delvis 
uppfyllda och beskrivs närmre i utvärderingen.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 15 december 2020, § 157,
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse, den 24 november 2020,
Kommunledningskontoret, utvärdering av servicecenter den 1 november 2020.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.


Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta


att lägga informationen till handlingarna.


Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2020/627
§ 3
Avtalsperiod för Flexlinjen
Sammanfattning av ärendet  
Regionbusslinje 201 är en lokal linje som trafikerar Höganäs centrum, Långaröd och Tjörröd och har 
funnits sedan 2013. Linjen har skapats i samarbete mellan Höganäs kommun och Skånetrafiken i syfte 
att binda ihop olika delar av Höganäs tätort och kör på vardagar. Linjen knyter ihop viktiga målpunkter 
med centrum såsom Höganäs sportcenter, Höganäs utvecklingscentrum, lager 157, butikerna på 
Tjörröd, samt Vårdcentralen Sjöcrona. Flexlinjen finansieras av kommunen och är avgiftsfri för 
resenärer vilket bidrar till att göra Höganäs tätort tillgänglig för alla.


Flexlinjens upplägg gynnar handelsområdet i centrum eftersom en avgiftsfri busslinje bidrar till att fler 
människor har möjlighet att åka in till området. En ökad tillgänglighet till centrala Höganäs skapar 
bättre förutsättningar för handelsområdet vilket är ett av kommunens långsiktiga mål. En avgiftsfri 
linje bidrar även till en ökad rörlighet hos vissa målgrupper som annars inte hade haft möjlighet att resa 
till de utpekade målpunkterna. Detta bidrar till att öka den sociala hållbarheten i kommunen vilket är 
en viktig del i kommunens långsiktiga utveckling.


Avtalet för linje 201 förnyas årligen inför tidtabellsskiftet i december vilket innebär att kommunen kan 
säga upp avtalet med relativt kort varsel. Detta är positivt ur ett ekonomiskt perspektiv men negativt ur 
ett planeringsperspektiv. Bussens storlek gör att den är flexibel och har möjlighet att köra in på trånga 
gator. I de centrala delarna av tätorten kan kommunen anpassa infrastrukturen efter bussens storlek 
genom att bygga mindre hållplatser. En förutsättning för att kommunen ska kunna arbeta efter 
långsiktiga principer för nya hållplatser i centrala tätorten är att den långsiktiga planeringen kring 
flexlinjens existens är säkerställd.
 
Beslutsunderlag
Samhällsbyggnadsförvaltningen, tjänsteskrivelse den 27 november 2020.
 
Förslag till beslut
Ulf Molin (C) yrkar bifall till planutskottets förslag till beslut.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.


Beslut
Kommunstyrelsen beslutar


att uppdra åt samhällsbyggnadsförvaltningen att förhandla fram ett avtal för linje 201 (flexlinjen) som 
sträcker sig över en fyraårs period.


Beslutet ska skickas till 
Samhällsbyggnadsförvaltningen
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KS/2020/116
§ 4
Antagande av reviderat miljöprogram 2015-2025, energiplan 
2021 och åtgärdsplan 2021-2023
Sammanfattning av ärendet  
Remisskommentarer och ändringar revidering miljöprogram 2015-2025.


Miljöprogrammet gäller från 2015-2025 och en revidering av programmet ska göras under 2020. Ett 
förslag på reviderat miljöprogram har varit ute på internremiss hos partigrupper, bolag och nämnder 
under perioden 2020-08-26 till 2020-10-21 med ytterligare tid för ett par nämnder och bolag att 
inkomma med svar.


Revideringen har omfattat justering av målsättningarna, koppling av miljöprogrammet till Agenda 2030 
och de globala målen samt framtagande och integrering av energiplan i miljöprogrammet.


Kommunstyrelsen, Utbildningsnämnden, Socialnämnden och Höganäs omsorg AB har lämnat förslag 
på ändringar som har beaktats och ett nytt förslag har tagits fram.


De ändringar som gjorts med anledning av inkomna synpunkter är i huvudsak följande:
- Målområdet ”energi” ändras till målområde ”Energi och klimat”.
- Begreppet ”miljömässig hållbarhet” ändras till ”ekologisk hållbarhet”.
- Miljömål 4 om färdmedelsfördelning får tillägg i målets förtydligande enligt ”Kommunens fysiska 
planering ska verka för att det blir lätt att gå och cykla överallt.”
- Miljömål 7 om ekologiska livsmedel får tillägg i målets förtydligande enligt ”Kommunen ska 
prioritera ekologiska livsmedel från lokala producenter vid inköp av livsmedel.”
- Energiplanen har fått tillägg under ”En ljus digital framtid” om barn och ungas perspektiv. Samt att 
säkerhetskänslig information har tagits bort från energiplanen.


Åtgärdsplanen har ändrats på ett par punkter.
- Planavdelningen föreslår tillägg på ytterligare åtgärder under mål 4 (andel resor med kollektivtrafik 
cykel och gång) om att ta fram en trafikstrategi samt att vi i all planering ska verka för att det blir lätt 
att gå och cykla överallt. I åtgärd 15:1 föreslår planavdelningen att ett arbetssätt för ekosystemtjänster 
ska tas fram istället för en utvecklingsplan för ekosystemtjänsten. Åtgärd 16:1 kan bättre hanteras i 
fördjupade översiktsplaner istället för detaljplaneläggning och ändras därefter.
- Åtgärd 7:1 har förtydligats med utbildnings- och socialförvaltningens roller och fördelning av ökande 
kostnader.
- Åtgärd 7:2 har förtydligats avseende åtgärdens genomförande.


Även redaktionella ändringar har gjorts i miljöprogram och åtgärdsplanen.
 
Beslutsunderlag
Kommunledningskontoret, tjänsteskrivelse, den 27 november 2020,
Kommunledningskontoret, sammanfattning revideringar av miljöprogram, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, reviderat miljöprogram 2015-2025, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, åtgärdsplan till miljöprogrammet 2021-2023, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, energiplan för Höganäs kommun 2021, den 8 december 2020,
Kommunledningskontoret, Remisskommentarer och ändringar Revidering miljöprogram 2015-2025, 
den 8 december 2020.
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Förslag till beslut
Johan Ingvarson (MP) yrkar i tillägg att det ska ske en översyn om målformuleringar under 2022.
Ros-Marie Paulsson (L) yrkar bifall till Johan Ingvarsons (MP) tilläggsyrkande.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.
 
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Johan Ingvarsons (MP) tilläggsyrkande under proposition och 
finner att kommunstyrelsen beslutar att avslå yrkandet.


Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta


att anta reviderat miljöprogram 2015-2025 inklusive energiplan för Höganäs kommun 2021,


att anta åtgärdsplan till miljöprogrammet 2021-2023.


Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2021/6
§ 5
Antagande av ny taxa för sotning och brandskyddskontroll taxa 
2021
Sammanfattning av ärendet  
Enligt kommunens avtal med sotningsföretaget SIMAB ska taxan för sotning och brandskyddskontroll 
årligen revideras med sotningsindex som Sveriges kommuner och regioner tillsammans med Sveriges 
skorstensfejarmästares riksförbund normalt fastställer i april.
Årets reglering som har dröjt på grund av att lönerörelsen blivit försenad innebär en höjning av taxan 
med 4,47 % vid införsel av den nya taxan den 1/2 2021 då föregående taxa reglering infördes 1/7 2019 
för Höganäs.
 
Beslutsunderlag
Räddningstjänsten, tjänsteskrivelse den 15 december 2020.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.


Beslut
Kommunstyrelsen beslutar
 
att anta den nya taxan för införande den 1 februari 2021.


Beslutet ska skickas till 
Räddningstjänsten


Page 9 of 17







PROTOKOLL
KOMMUNSTYRELSEN


2021-01-12


SIGNATUR


 


KS/2020/602
§ 6
Godkännande av förfrågningsunderlag för arkitekttjänster till 
Bruksskolan
Sammanfattning av ärendet  
Utbildningsnämnden fattade den 27 november 2018, § 62 beslut om att Bruksskolan fortsättningsvis 
ska vara en F-9 skola med plats för minst 500 elever. Samtidigt fick teknik- och fastighetsförvaltningen, 
tillsammans med utbildningsförvaltningen, i uppdrag att genomföra en utbyggnad av skolan. För att 
klara antalet inskrivna elever i dagsläget har ett antal paviljonger hyrts in. Kontraktet med paviljongerna 
går ut 2023. En utbyggnad av Bruksskolan bör därför stå klar 2023. Så är också planen i 
investeringsbudgeten


Teknik-och fastighetsförvaltningen har tagit fram ett förfrågningsunderlag för arkitekttjänster som skall 
utforma den nya skolan.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 15 december 2020, § 154,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, tjänsteskrivelse, den 26 november 2020,
Teknik- och fastighetsförvaltningen, förfrågningsunderlag, den 10 oktober 2020. 
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.


Beslut
Kommunstyrelsen beslutar


att godkänna förslaget och genomföra upphandlingen,


att teckna avtal med vinnande arkitekt.


Beslutet ska skickas till 
Teknik- och fastighetsförvaltningen
Utbildningsnämnden
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KS/2020/618
§ 7
Revisionsrapport – granskning av behörigheter och 
loggkontroller
Sammanfattning av ärendet  
Höganäs kommuns revisorer har den 24 augusti 2020 inkommit med en granskningsrapport rörande 
kommunstyrelsen, socialnämnden och utbildningsnämndens arbete med behörigheter och 
loggkontroller i verksamhetssystem. Den sammanfattande bedömningen är att arbetet med 
behörigheter, åtkomster och loggkontroller delvis hanteras på ett ändamålsenligt sätt.


Socialnämnden har tydliga riktlinjer rörande loggkontroller som säkerställer en god intern kontroll. 
Däremot finns brister i behörighetstilldelningen i Procapita. I det nya system som ska ersätta Procapita, 
Lifecare, finns större möjligheter att avgränsa roller och vi bedömmer att nämnden bör upprätta en 
plan för införandet av Lifecare. Vidare bedömer vi att införandet av systemet och upprättandet av 
behörighetsstruktur bör föregås av risk- och behovsanalyser. Avseende utbildningsnämnden bedömer 
vi att det finns ett behov av att upprätta riktlinjer och rutiner för såväl behörighetstilldelning, 
loggkontroller och övergripande systemdokumentation för verksamhetssystemen. Det är vidare en 
brist att det inte går att genomföra loggkontroller i det system ingår i granskningen.


Utifrån granskningsresultatet rekommenderas socialnämnden att:
- Fastställa en plan för införandet av Lifecare
- Säkerställa att risk- och behovsanalyser genomförs i samband med införande av Lifecare
och vid upprättande av behörighetsstruktur.


Utbildningsnämnden rekommenderas att:
- Upprätta rutiner, riktlinjer och systemdokumentation för verksamhetssystem.


De båda nämnderna har nu inkommit med svar på granskningen.
 
Beslutsunderlag
Arbetsutskottet, beslut den 15 december 2020, § 158,
Socialförvaltningen, tidsplan införandet av Lifecare oktober 2020,
Socialnämnden, svar den 15 oktober 2020,
Socialnämnden, beslut den 18 november 2020, § 169,
Utbildningsnämnden, yttrande den 27 november 2020,
Utbildningsnämnden, beslut den 20 oktober 2020, § 60,
Höganäs kommuns revisorer, missiv granskning av behörigheter och loggkontroller, den 24 augusti 
2020,
Ernst and Young, Granskning av behörighet till känsliga uppgifter samt interna kontroller, augusti 
2020.
 
Beslutsgång
Ordförande Peter Schölander (M) ställer utskottets förslag till beslut och finner att kommunstyrelsen 
bifaller förslaget.
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Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta


att med hänvisning till yttrandena från socialnämnden och utbildningsnämnden, lägga rapporten till 
handlingarna.


Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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KS/2019/965
§ 8
Svar på motion angående uttalande om återvändande IS-
terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning 
av detta
Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslöt den 28 november 2019, § 122, att remittera motion angående uttalande om 
återvändande IS-terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen 
den 13 november 2019, till kommunstyrelsen för beredning.
 
Motionärerna föreslår kommunfullmäktige besluta att uttala följande:
"Den som deltagit i, eller understött, terrorism, t.ex. återvändande IS-terrorister, är inte välkommen till 
Höganäs kommun.
 
Sådana personer har genom sitt agerande vänt sig emot vårt fria samhälle och därmed också förverkat 
sina möjligheter att få kommunens hjälp. Därför kommer de inte att erhålla stöd av kommunen i 
någon form.
 
Kommunen kommer inte att utbetala försörjningsbidrag, hjälpa till med bostad, vuxenutbildning eller 
på annat sätt bidra med samhällelig service.
 
Höganäs kommun prioriterar genom detta ställningstagande våra kommuninvånares trygghet och 
säkerhet, samtidigt som vi tar ställning för alla de som blivit terrorismens offer.
 
att uppdra till samtliga nämnder och styrelser som berörs av kommunfullmäktiges uttalande ovan, att 
utarbeta direktiv som förhindrar att Höganäs kommuns ekonomiska eller personella resurser tas i 
anspråk för någon typ av bistånd, insats eller annat till återvändande IS-terrorister eller andra som 
deltagit i eller stött terrorism."
 
Beslutsunderlag
Kommunstyrelsens ordförande Peter Schölander (M), yttrande på motion, den 1 december 2020,
Kjell Mårtensson (SD) och Christian Johansson (SD): Motion angående uttalande om återvändande IS-
terrorister och uppdrag till nämnder och styrelser med anledning av detta, inkommen den 13 
november 2019.
 
Förslag till beslut
Leif Löwegren (SD) yrkar att ärendet återremitteras för att få ett tjänstemannautlåtande.
 
Beslutsgång - angående återremiss
Ordförande Peter Schölander (M) ställer Leif Löwegrens (SD) återremissyrkande under proposition 
och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet.
 
Förslag till beslut
Lennart Nilsson (S) yrkar att motionen ska avslås.
 
Beslutsgång - angående arbetsutskottets förslag
Ordförande Peter Schölander (M) ställer arbetsutskottets förslag till beslut under proposition och 
finner att kommunstyrelsen bifaller förslaget.
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Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta
 
att avslå motionen.


Reservationer
Leif Löwegren reserverar sig skriftligt mot att avslå återremissyrkandet:
"Reservation mot avvisandet av motion angående återvändande IS terrorister.
Numera vet vi att många IS terrorister i Syrien krigade med föräldrapenning från Sverige.


Därför undrar jag om vi i Höganäs kommun i framtiden riskerar att finansiera ytterligare terrorhot 
genom att betala ut försörjningsstöd till eventuella terrorister?


Det enda svar vi får på vår allvarligt menade motion är ett uttalande från en politiker Peter Schölander 
som dessutom är en politisk motståndare.


Hade det inte varit på sin plats att också låta några tjänstemän t.ex. kommunjuristen och 
socialförvaltningen att få yttra sig? Får man verkligen juridiskt besvara en motion på det sätt som man 
gör här? Vi kommer låta detta prövas.


Vår motion kommer ursprunglige från en Moderat politiker Christian Sonesson i Staffanstorp - där 
motionen antogs av deras fullmäktige.


Leif Löwegren
Kommunstyrelseledamot SD Höganäs"


Beslutet ska skickas till 
Kommunfullmäktige
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§ 9
Anmälningar för kännedom
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med arbetsutskottets förslag
 
att lägga följande anmälningar till handlingarna:


Anmälningar
 KS/2020/108-14  BRÅ Protokoll 2020-11-09
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KS/2021/10
§ 10
Redovisning av beslut fattade i kommunstyrelsens utskott


Beslut
Kommunstyrelsen beslutar i enlighet med ordförandes förslag


att lägga nedanstående redovisningar till handlingarna:


Arbetsutskottet den 15 december 2020
§ 153 Remissvar angående strandtillgänglighet
§ 155 Inhyrning av Kolonien 1 för LSS servicebostäder
§ 156 Riktlinjer för säkerhetsinstallationer vid ny-, om- och tillbyggnader


Planutskottet den 15 december 2020
§ 66 Antagande av detaljplan för del av Mölle 13:1, Höganäs kommun
§ 67 Ändring av detaljplan för Hajen 14 (Sundstorget) m.m., inför granskning


Miljöutskottet den 16 december 2020
§ 19 Miljöutskottets informationsärende


Näringslivsutskottet den 17 december 2020
§ 9 Förnyad ansökan om gårdsförsäljning av vin på försök
§ 10 Uppdrag att byta namn på outlet-området Tjörröd


Kultur- och fritidsutskottet den 22 december 2020
§ 28 Förslag, fördelning av årsbidrag 2021
§ 29 Förslag, fördelning av föreningsstöd med anledning av Covid-19
§ 30 Ansökan, Höganäs Gymnsatikförening
§ 31 Kultur- och fritidsutskottets informations- och anmälningsärenden
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§ 11
Deltagande på lika villkor
Sammanfattning av ärendet
Enligt kommunstyrelsens reglemente (KFS 2020:13) 1 kap § 8 får kommunstyrelsen och övriga 
nämnder, om särskilda skäl föreligger, sammanträda med ledamöter närvarande på distans. Sådant 
sammanträde får endast äga rum om ljud och bildöverföring sker i realtid, med anslutning säkrad mot 
obehörig åtkomst och på ett sådant sätt att samtliga deltagare kan se och höra varandra på lika villkor.


Beslut
Kommunstyrelsen beslutar enhetligt
 
att alla ledamöter anses sig ha deltagit på sammanträdet på lika villkor.
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